



## YUKON CANADA

### ORDER-IN-COUNCIL 2023/80 PUBLIC SERVICE ACT

Pursuant to section 10 of the *Public Service Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** The appointment of Michael Hale as Deputy Head responsible for the Executive Council Office made by Order-in-Council 2023/07 is revoked effective May 12, 2023.

**2** The appointment of Justin Ferbey as Deputy Head responsible for the Department of Economic Development made by Order-in-Council 2020/128 is revoked effective May 12, 2023.

Dated at Whitehorse, Yukon,

May 11

, 2023

### DÉCRET 2023/80 LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 10 de la *Loi sur la fonction publique*, décrète :

**1** La nomination de Michael Hale, à titre d'administrateur général responsable du ministère du Conseil exécutif, effectuée par le Décret 2023/07, est révoquée à compter du 12 mai 2023.

**2** La nomination de Justin Ferbey, à titre d'administrateur général responsable du ministère du Développement économique, effectuée par le Décret 2020/128, est révoquée à compter du 12 mai 2023.

Fait à Whitehorse, au Yukon,

le 11 mai

2023

A large, handwritten signature in cursive script, appearing to read "Anne Beaud".  
Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon